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در تالار شــوراى شهر مشهد 
برگزار شــد بــا رأى اعضاى 
شوراى شهر به نونوارى بيشتر 
ناوگان حمــل و نقل عمومى 
مشــهد همــراه بود و شــورا 
موافقت خود را براى خريد 86 دستگاه 

اتوبوس اسكانيا  يورو 4 اعلام كرد. 
به گزارش شهرآرا در متن اين دستور 
كار آمده است: با موافقت شوراى شهر 
به شهردارى مشــهد اجازه داده شد 
درراستاى تأمين و نوســازى ناوگان 
اتوبوس رانى برنامه عملياتى ميان مدت 
شهردارى مشهد طى برنامه  (1400 
- 1397) و مســتند به بند2 ماده31 
آيين  نامه معاملات شــهردارى تهران 
تسرى يافته به كلان شهرها، نسبت به 
خريد 86دستگاه اتوبوس ديزل شهرى 
 DPF اسكانيا يورو4 و مجهز به فيلتر
به قيمت هر دســتگاه، 16 ميليارد و 
330 ميليــون و 275هزار ريال بدون 
احتساب ماليات بر ارزش افزوده اقدام 
كند.در جريان بررسى اين دستور كار 
رئيس كميسيون حقوقى شورا گفت: 
شــهردارى 2قرارداد دارد كه تجربه 
چندان مناسبى نبود؛ يكى مربوط به 
سال 94 بود كه قرار بود 133 دستگاه 
خريدارى شــود اما فقط 85 دستگاه 
تحويل و در نهايت اين قرارداد فســخ 
شد. ســال 95 هم شــهردارى دوباره 
براى خريــد 100دســتگاه با همين 
شــركت قرارداد بســت كــه از اين 
تعداد نيز فقط 70 دســتگاه اتوبوس 
تحويل شد. سيدمحسن حسينى پويا 
ادامــه داد: به جز كيفيــت قابل نقد 
ايــن اتوبوس ها، ايــن قــرارداد نيز 
همچنان بلاتكليف باقى مانده اســت 
و شنيده مى شــود براى قرارداد دوم 
نيــز درخواســت خاتمه داده شــده 
اســت. بهتر اســت تا قــرارداد قبلى 
تعيين تكليف نشده قرارداد جديدى 
نبنديم.مديركل هماهنگى و نظارت 
بر حمل و نقل و ترافيك شــهردارى 
مشهد در پاسخ به اين انتقادها گفت: 
يك قرارداد مربوط به سازمان هميارى 
شهردارى و ديگرى مربوط به شركت 
آتيه بانك شــهر بود. ايــن قراردادها 
به صورت نقد و غير نقد بسته شده بود. 
قرار بود شهردارى املاكى را در اختيار 
سازمان همياران و شركت آتيه بگذارد 
و در مقابل، متناســب بــا ارزش اين 
املاك وجه نقد خريد اتوبوس توسط 
اين شركت ها پرداخت شود. على اصغر 
نيشابورى ادامه داد: اين قراردادها در 
ادامه با مشكل روبه رو شد؛ زيرا املاكى 
كه شهردارى به اين شركت ها معرفى 
كرد، پذيرفته نشد. آن ها مدعى بودند 
شهردارى مشــهد، املاكى شاخص با 

اسناد مشــخص معرفى نكرده است. 
بنابراين خود شــهردارى وارد عمل 
شد و از طرق مختلف مبلغ مورد نياز 
براى خريد اتوبوس هــا را فراهم كرد 
كه در نهايت و در مجموع بخشــى از 
اين اتوبوس ها خريدارى شد. پس از 
اين سؤال و جواب ها، اين دستوركار 
به رأى گذاشته شد كه تصويب رسيد. 
اعضاى شورا در آغاز جلسه علنى نيز با 
بررسى و تصويب طرحى دو فوريتى، بر 
اصلاح تبصره يك بند 3 مصوبه تسهيل 
در صدور پروانه هاى ساختمانى و الحاق 

يك تبصره به آن مهر تأييد زدند.

  ۹۷ تصویــب تفریــغ بودجه ســال
شهرداری

بررسى تفريغ بودجه سال 97 شهردارى 

مشــهد، يكى ديگر از دستور كارهاى 
شــورا بود. رئيس كميســيون برنامه، 
بودجه، فناورى اطلاعات و منابع انسانى 
شورا در توضيحاتى براى اين دستور كار 
گفت: لايحه تفريغ بودجه شــهردارى 
مشــهد 4آبان به شــورا ارائه شــد. از 
آن زمان تا امروز كه 21بهمن اســت، 
كار بررســى تفريغ بودجه شهردارى 
مشهد در دستور كار كميسيون ها بود. 
باتوجه به اهميت بودجه شــهردارى، 
معمولا تفريغ بودجه يكى از فرايندهاى 
طولانى در بررسى دستورهاى شوراى 

شهر است.
بتــول گندمــى در ادامه بــه وضعيت 
بودجه اى شهردارى مشهد در سال 97 
اشــاره كرد و گفت: در بودجه اصلاحى 
مصوب شــهردارى براى سال 97 رقم 

8 هزار و 254 ميليــارد تومان مصوب 
شــد. از اين رقم 9 هــزار و 90ميليارد 
تومان عملكرد در بودجه شــهردارى 
داشتيم؛ به عبارتى 110 درصد تحقق در 
آلبوم هاى عمومى و اقتصادى شهردارى 

مشهد رخ داده است.

 انحراف بودجه بیش از ۱۰ درصد ممنوع
وى ادامه داد: در جريان بررسى تفريغ 
بودجه بايد انحرافــات مالى 20درصد 
(مثبت يا منفى) توســط شــهردارى 
توضيح داده مى شــد. امســال و براى 
اولين بار 13 حســابرس كه مربوط به 
13منطقه بود كار حسابرسى شــان در 
كميسيون بررسى شد كه اميدواريم اين 

كار سبب انضباط مالى شود.
وى افزود: از سال آينده انحرافات مالى 

بيش از 10درصــد را قبول نمى كنيم و 
چنانچه انحرافاتى بيش از 10درصد در 
صورت حساب هاى مالى مشاهده شود 
مديران آن بخش به هيئــت تخلفات 

معرفى مى شوند.
درنهايت تفريغ بودجه 97 پس از بررسى 
و با اصلاح برخى تبصره ها توسط رئيس 
شوراى شهر به رأى گذاشته شد و با رأى 

نمايندگان شورا به تصويب رسيد.
انتقال محل دفن زباله و كارخانه توليد 
كمپوســت از جاده قديم نيشــابور به 
محدوده ميامى و نيز تصويب اساسنامه 
شــركت گردشگرى توســعه و عمران 
هفت حوض و تغيير عنوان آن به شركت 
توسعه گردشگرى شهردارى مشهد، از 
ديگر لوايح مطرح در شورا بود كه با رأى 

اعضاى شورا به تصويب رسيد.

  دو تذکر به شهردار
در ابتداى اين جلســه نيز محمدهادى 
مهدى نيــا، رئيس كميســيون عمران 
و شهرســازى، طــى تذكــرى بــه 
شــهردارى مشــهد گفــت: تذكر من 
مربوط بــه پيگيرى نكردن صدور حكم 
رئيس نهاد مطالعات مشــهد است كه 
از ســال 84 به تصويب رســيده است. 
بسيارى از مشكلات مربوط به بررسى، 
تحويل گيرى اسناد و طرح هاى جامع 
و تفصيلى ناشــى از بى توجهى به نهاد 

مطالعات است. 
بى شــك انتخاب رياســت ايــن نهاد 
مى توانــد گره گشــاى ايــن وضعيت 
باشــد و ســبب شــود طرح هــاى 
تفصيلــى هفت گانــه مشــهد پس از 
گذشــت 10 ســال تعييــن تكليف

 شــود.تذكر ديگر نيز مربوط به رئيس 
كميسيون خدمات شهرى، بهداشت، 
ســلامت و محيــط زيســت شــورا 
بــود. محمــد حاجيان شــهرى، بــا 
انتقاد از تهيه نشــدن پيوســت هاى 
زيســت محيطى بــراى پروژه هــاى 
شــهرى گفت: بى توجهى به مشكلات 
زيســت محيطى، تهديــدى جــدى، 
مســتمر و فراگير عليه سلامت است 
كه تبعات ســوء اجتماعى و اقتصادى 
به همراه دارد. طبــق مصوبه بهمن ماه 
سال94 شورا، شهردارى بايد در اجراى 
پروژه هاى خود به محيط زيست توجه 
كند و پيوســت زيســت محيطى براى 
پروژه ها داشته باشد اما برخى پروژه ها 
بدون پيوســت زيســت محيطى اجرا 
شده اند. به شهردار مشهد تذكر داده ام و 
مى خواهم ادامه روند عمرانى پروژه هاى
 فاقد پيوســت زيســت محيطى را تا 
اخذ تأييد متوقــف و از آغاز پروژه هاى 

جديد فاقد پيوست 
محيطى  يســت  ز
ى  گـيـــر جـــلو

كند. 

86 اتوبوس جديد در راه مشهد
با تصویب شورای شهر، اتوبوس های دیزلی اسکانیا یورو ۴ به ناوگان حمل و نقل عمومی اضافه می شود

قدردانى از مادر شهيده 14  ساله انقلاب

قدردانى  از مادر شهيده حادثه 9 دى 57، 
مهــرى زارع عباس آبادى، به مناســبت 

دهه فجــر، يكــى ديگــر از برنامه هاى 
شورا بود.  

شــوراى  نايب رئيــس 
اســلامى شــهر مشهد 
بــا اشــاره به برگــزارى 
انتخابات مجلس شوراى 
اســلامى، تأكيــد كرد 
كه اصلاح طلبــان، حتى اگــر مانند دوره 
احمدى نژاد خانه نشين شــوند، از اصول 

خود دست بر نمى دارند.
به گزارش شهرآرا، حميدرضا موحدى زاده 
كه ناطق پيش از دستور جلسه علنى شورا 
بود، به مناســبت هاى تقويمى بهمن ماه 
اشاره كرد و گفت: 41سال پيش و در چنين 
روزهايى، سرنوشت مردم ايران عوض شد و 
مسير تاريخى كشور ما تغيير كرد.وى افزود: 
استقلال، شعار محورى مردم بود؛ آنها در 
آن زمان خواســتار وابســته نبودن كشور 
به اســتعمار قدرت هاى دنيا بودند. مردم 

مى خواستند نظام كشور مستقل باشد. 
موحدى زاده  گفت: آن زمان شــعار آزادى 
به واسطه خفقانى كه شاه و ساواك بر مردم 
ايجاد كرده بود، جاذبه پيــدا كرد. در آن 
زمــان  آزادى هاى فرهنگــى و اجتماعى 
وجود داشــت، اما مردم به دنبــال آزادى 
سياســى بودند و اينكه بتوانند به راحتى 
خواسته يا حتى اعتراض خود را بيان كنند. 
مردم از اينكه كشــور به شــيوه سلطنتى 
اداره و حكومت در يك خانــدان از پدر به 
پسر منتقل مى شد و تا ابد حق ويژه آن ها 
بود، ناراحــت بودنــد. در دوران انقلاب، 
جمهوريت با پســوند «اســلامى» مورد 
تأكيد قرار گرفت. همــان زمان از امام(ره) 
در نوفل لوشاتو درباره جمهوريت پرسيدند. 
امام(ره) فرمودند كه جمهورى يعنى همان 
جمهورى كه در فرانســه وجــود دارد؛ ما 

عدالت و اخلاق را نيز دنبال خواهيم كرد.
نايب رئيس شوراى شهر، پشتوانه انقلاب را 
حضور حداكثرى مردم پشت نظام عنوان 
كرد و افزود: براى ادامه انقلاب، راهى غير از 
اين نداريم كه با اكثريت قاطع پشت انقلاب 
و نظام باشــيم. مردم بايد بتوانند در سايه 
جمهورى اسلامى، دموكراسى، حق آزادى 

بيان و حق اعتراض داشته باشند.
موحــدى زاده به مصائب و ســختى هايى 
مانند جنگ و تحريم اشــاره كــرد و ادامه 
داد: ملت ما در اين سال ها نظام و انقلاب را 
همراهى كردند، اما اين دفاع، دفاع مشروط 
است. براى ادامه راه بايد بر قلب هاى مردم 
حكومــت كنيم؛ زيرا حكومــت بر بدن ها 
شايد ادامه دار باشــد، اما مطلوب جامعه و 

انقلاب نيست.
وى به سخنان اخير مقام معظم رهبرى نيز 
اشــاره كرد و افزود: رهبرى معظم انقلاب 
گفتند كه «بايد براى دفع خطر و جلوگيرى 
از جنگ، قوى شويم.». ايشان در ادامه به 

اين نكته نيز اشــاره كردند كه «منظور از 
قوى شدن تنها قدرت نظامى نيست، بلكه 

قدرت اقتصادى ما نيز بايد قوى شود.».
موحــدى زاده تصريح كــرد: قطعا قدرت 
نظامى بازدارنده است، اما پيش برنده كشور 
نيست و در اين مسير بايد قدرت اقتصادى 
كشور نيز به حد مطلوب برسد. در اين ميان 
ممكن اســت انتقادهايى به قانون اساسى 
ما مطرح باشــد. در همين قانون اساسى 
كشــور ظرفيت هاى زيادى وجود دارد كه 
يا بلد نيستيم از آن استفاده كنيم يا اينكه 
اصلا نمى خواهيم به آن توجه كنيم. يكى 
از موضوعات قانون اساسى انتخابات است. 
شهرها نيز اكنون با انتخابات شوراها اداره 
مى شود و در اين راه، كســى بدى نديده 
است. در مشهد ليســت اميد با 260 هزار 
رأى منتخب مردم مشهد شد و در ادامه به 
اين كلان شهر رنگ اميد و نشاط بخشيده 
شــد. آيا اين اتفاق بدى بود يا آنكه كسى 
ضرر كرد كه اكنون نقشــه تمام شــدن و 

تكرار نشدن آن را مى كشند؟ 
وى تأكيد كرد: با جديت عنوان مى كنم كه 
ما از اصلاحات دســت بر نمى داريم. ما در 
دوره احمدى نژاد 8 سال خانه نشين شديم، 
اما يك قدم از مواضع اصولــى خود عقب 
نكشــيديم. حرف و تأكيد ما اين است كه 
بايد اصلاح طلبى درون حكومت باشد تا به 
اصلاح بپردازد. موحدى زاده در ادامه بيان 
كرد: ما آلترناتيو نيســتيم و البته به دنبال 
تحريم انتخابات كه مقدمه دخالت خارجى 

و براندازى است، نبوده ايم و نخواهيم بود.
وى در ادامه به موضوع برگزارى انتخابات 
اشاره و تأكيد كرد: اما معنايش اين نيست 
كه وقتى مى خواهيم فرايندهاى انتخابات 
را كه داراى نواقصى است، نقد كنيم، افراد 
پاكدســتى را رد كنيد. قطعا ايــن اقدام 
هوشمندانه نيست. اين گفته ها نيز صحيح 
نيست كه هر كس از انتخابات سؤال كند، به 
صف دشمن يارى رسانده است. مسئولان و 
شخصيت هايى كه اين صحبت ها را مطرح 
مى كنند، چقــدر روى اين كلمات كليدى 
فكر مى كنند؟ 58ميليون واجد شــرايط 
داريم كه اگر 50 درصد (25 تا 30 ميليون 
ايرانى) در انتخابات شــركت نكنند، آيا به 
اين معنى است كه صف دشــمن را يارى 

مى كنند؟
نايب رئيس شوراى شــهر مشهد افزود: حق 
رأى دادن، حق همه مردم ايران است و در اين 
مسير اميدواريم فضايى شكل بگيرد كه همه 
احساس كنند مى توانند از اين حق استفاده 
كنند و به صحنه بيايند. در اين راه بايد اجازه 
داد كه ليست ها بتوانند با هم رقابت كنند؛ اگر 
يك ليست با خودش مسابقه دهد معلوم است 

كه برنده مى شود. 

رئيس شــوراى شــهر مشــهد گفت: 
22 بهمن ثمره مبارزات صدساله مردم 
ايران است. تمام مبارزات مردم ايران با 
محوريت عدالت، آزادى و توسعه انجام 
شــد و مردم در اين راه بــر آموزه هاى 
دينــى و ايرانى خــود تأكيد كرده اند. 
حضور پرشور مردم در راهپيمايى نبايد 
مورد سوءاستفاده جريانى قرار گيرد يا 
از حضور مردم تفسير ديگرى ارائه شود.

بتــداى  محمدرضــا حيــدرى در ا
هشتاد و پنجمين جلسه علنى شوراى 
اسلامى شــهر با اشــاره به ســالروز 
پيروزى انقلاب اسلامى گفت: يكى از 
خواسته هاى اصلى مردم در  آن دوران، 
عدالت بود. عدالتى كه مردم خواستار 
آن بودند شامل تمام موارد عدالت نظير 
عدالت سياســى، اجتماعى، اقتصادى 
و... است. مردم در همين خيابان هاى 
مشــهد بارها شــعار عدالت محورى و 
برابرى ســر دادند. اكنون بايد ميزان 
تحقق اين شعارها و مطالبات را بررسى 
كنيم تا مشــخص شــود چقدر از اين 
آرمان ها فاصله گرفته ايم يا توانسته ايم 
آن را محقق كنيــم؛ اگر فاصله داريم با 
تدابير لازم شرايط را براى بازگشت به 

اين ارزش ها فراهم كنيم.

 لزوم توجه به آرمان های انقلاب
حيــدرى تأكيــد كــرد: در 22 بهمن 
بايد بــه آرمان هــاى انقــلاب توجه 

كنيم و بــراى پاســدارى و تحقق اين 
آرمان ها بكوشــيم.او اين را هم گفت 
كه مــردم غيــور كشــورمان با وجود 
همه مشكلات، كاســتى ها، كمبود ها 
و نامهربانى هايــى كــه به بخشــى از 
نيروهاى درون انقلاب شــده اســت، 
در راهپيمايــى 22 بهمــن شــركت 
مى كنند. حضور مــردم در انتخابات 
قطعا براى تأكيد دوباره بر آرمان هايى 
اســت كه به خاطر آن انقلاب كردند. 
رئيس شــورا ادامه داد: در برابر حضور 
مردم بايد تمام تلاشمان بر اين محور 
استوار باشد كه از انحرافات جلوگيرى 
شــود. مســئولان بايد توجه كنند كه 
حضور گســترده مردم و مشــاركت 

آن هــا تنهــا برپايه دغدغه هايشــان 
براى ايــران و تماميت ارضى كشــور

اســت. به گفته حيدرى، تنها تفسير 
حضور مردم، پاســدارى از ارزش ها و 
اصول انقلاب اســلامى و حفظ جايگاه 
و امنيت ايران اســلامى است. بنابراين 
نبايد حضور پرشور مردمى مورد تفسير 
نادرست و استفاده جناحى  برخى افراد 

و جريان ها قرار گيرد.
وى در ادامه، بازخوانى مطالبات مردمى 
و تلاش هاى آنان براى به ثمر نشستن 
انقلاب اسلامى را مهم برشمرد و گفت: 
بايد به خواسته هاى مردم متعهد باشيم 
و خواسته هاى عمومى آنان را در اهداف 
و برنامه ريزى هاى خــود مدنظر قرار 

دهيم. وى در ادامه  به مناســبت هاى 
تقويمى بهمن اشــاره كــرد و گفت: 
شنبه 19 بهمن سالروز وفات حضرت 
ام البنين بود. اين بانوى بزرگوار اگر چه 
در روز كربــلا حضور نداشــت، پس از 
واقعه كربلا و سخنانش، نقشى بى بديل 

در اين حوزه ايفا كرد.
وى در ادامه به نام گــذارى اين روز به 
نام روز تكريم مادران شــهيد اشــاره 
كرد و گفت: ايــن بانــوى بزرگوار در 
تبيين جايگاه شــهدا و صبــر دربرابر 
اين مشــيت الهى نقش مهمى داشت. 
مــا نيــز در دوران انقلاب اســلامى و 
جنــگ، ام البنين ها و مــادران زيادى 
داشتيم كه فرزندان خود را در راه اسلام 

از دســت دادند. اين مادران، فرزندان 
خود را امانتى دانستند كه به پروردگار 
بازگردانده شد و در برابر مشيت الهى، 

راه صبورى را در پيش گرفتند.
رئيس شوراى شــهر بيان كرد: ما نيز 
در دوران انقــلاب اســلامى و جنگ، 
ام البنين ها و مادران زيادى داشــتيم 
كه فرزندان خــود را در راه اســلام از 
دســت دادند. اين مــادران، فرزندان 
خود را امانتى دانستند كه به پروردگار 
بازگردانده شد و در برابر مشيت الهى، 

راه صبورى را در پيش گرفتند.
رئيس شورا ادامه داد: امروز (دوشنبه) 
از مادر شــهيد دوران انقــلاب، مهرى 
زارع عباس آبــادى دعــوت كرديــم 
تا بــه نمايندگــى از مادران شــهدا از 
ايشــان تجليل شــود.ولادت حضرت 
فاطمه الزهــرا(س) و روز زن و مــادر، 
مناســبت ديگرى بود كه رئيس شورا 
به آن اشــاره كرد. او با اشاره به جايگاه 
و نقش بانوان در جامعه گفت: حضرت 
فاطمه(س) يك كنشــگر سياسى بود. 
حضــرت زهــرا(س) در دوران حضور 
پيامبــر عظيم الشــأن اســلام(ص) و 
حضرت على(ع) بر ولايتمدارى تأكيد 
داشتند و در اين راه از حقوق همسر و 
ولايت دفاع مى كردند. همه اين موارد 
نشان دهنده حضور و نقش آفرينى زنان 
در جامعه اســت و در اين زمينه بايد به 

اين مهم باور و اعتقاد داشته باشيم.  

  دریچه 

 مسئولان براى انجام خواسته هاى مردم متعهد باشند
اظهارات رئیس شورای شهر در صحن علنی

هم زمــان بــا ميــلاد با ســعادت 
بانــوى مكرم جهان اســلام،حضرت 
فاطمه زهــرا(س) شــوراى شــهر 
بــا اســتخدام 80  بانــوى داوطلب 

آتش نشان موافقت كرد. 
 در اين زمينــه رئيــس كميســيون 
خدمات شهرى، بهداشت، سلامت و 
محيط زيســت گفت: با شروع به كار 
شــوراى پنجم، موضوع به كار گيرى 
بانــوان داوطلب آتش نشــان براى 
عمليات هــا مطــرح و در اين زمينه 
شــد.محمد  ئــه  را ا نظريــه اى 
حاجيان شــهرى ادامــه داد: ايــن 
مســئله توســط مركز پژوهش هاى 
شورا نيز به صورت موضوعى بررسى 
و در نهايت آبان 98، لايحه اســتفاده 
از بانــوان در آتش نشــانى، همراه با 

دســتورالعمل هاى مربــوط ارائــه
 شد. در جريان بررسى اين دستور كار 
گندمى، رئيس كميســيون برنامه، 
بودجه، فنــاورى اطلاعــات و منابع 
انســانى شــورا نيز گفت: اين بانوان 
از ســال 91 به كار گيرى شــدند اما 
تاكنون حقوق آنان تضييع شده بود. 
با توجه بــه گســتره كار در بحران ها 
و حــوادث، حضــور بانــوان الزامى 
است. بر اين اســاس آيين نامه و نحوه 
استخدام بررسى شــد. اميدواريم با 
پيگيرى جدى مسئولان، اين موضوع 
حل شود و خبر خوشى براى 80 بانوى 
داوطلب آتش نشان باشد تا خدمات 
آنان كــه در اين چند ســال همراه 
سازمان آتش نشــانى بوده اند، ديده 

شود.

شــهناز   رمارم، عضو هيئت رئيســه 
شورا، نيز به عنوان موافق با اين لايحه 
گفت: گاهى حوادث آتش نشانى براى 
بانوان رخ مى داد و آتش نشــانان در 
امدادرسانى به بانوان به دليل مسائل 
شــرعى، عرفى و اخلاقــى با چالش 
روبه رو مى شــدند. زمانــى كه يك 
استخر آتش گرفت، احساس نياز به 
آتش نشان خانم بيش از قبل احساس 
شد. در اين راســتا بانوان آتش نشان 
به صورت داوطلــب به خدمت گرفته 
شــدند. به ياد داريم كه ايــن بانوان 
آتش نشان در ســانحه آتش سوزى 
برج سلمان كه شدت حادثه زياد بود، 
در كنار آتش نشــانان مرد به اطفاى 
حريق پرداختند. در نهايت اين دستور 

كار نيز به تصويب شورا رسيد.

استخدام 80 بانوى آتش نشان در شهردارى
با مصوبه  شورای شهر، حضور هشت ساله بانوان آتش نشان در مدیریت شهری رسمیت یافت

قدردانى  از چهره خيّر ورزش، 
سلامت و آموزش

قدردانى از خيّر شــاخص حوزه سلامت، 
ورزش و آموزش وپرورش، بخش ديگرى از 
جلسه علنى شورا بود. در اين مراسم  مهدى 
مروج تربتى، خيّر حوزه ســلامت، ورزش 
و آموزش وپرورش، گفت:  مدرســه رفتن، 
دانشــگاه رفتن، با امنيت و خيال آسوده 
در خيابــان قدم زدن و ... همــه را مديون 
خدماتى هستم كه جامعه ارائه كرده است. 
بعد از تحقيــق براى خدمت بــه جامعه، 
آموزش وپــرورش را انتخــاب كــردم اما  
متوجه شدم تعداد زيادى خيّر مدرسه ساز 

داريم اما از ســاخت ســالن ورزشى براى 
دانش آموزان غافل بوده ايم. خراسان رضوى 
و به ويژه مشهد با كمبود سالن هاى ورزشى 
روبه رو ســت، بنابراين كار ساخت سالن 
ورزشــى با اســتانداردهاى بين المللى را 

شروع كردم. 
وى توانسته است در مدت يك سال و نيم، 
سرانه ورزشى دانش آموزان استان را 6 تا 
6,5درصد افزايش دهد. اعضاى شورا نيز 
در اين جلسه با اهداى لوح از خدمات وى 

قدردانى كردند. 

اصلاح طلبان از اصول خود عقب نمی کشند
نایب رئیس شورای شهر  می گوید

 اصلاح طلبی برای اصلاح باید درون حکومت نقش آفرینی کند 
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